
ALGEMENE LEDENVERGADERING 14 MAART 2OO9

De voorlopige agenda ziet er als volt uit:

1. Opening

2. Mededelingen

3. Notulen ALV 29 maart 2008

4. Vaststellen Financieel verslag

5. Verslag Kascommissie (Karin Uilhoorn,
Michiel van der Weijde)

6. Vaststellennieuwekascommissie

7. Begroting 2009

8. VaststellingJaarverslagBestuur

9. Bestuursverkiezing (zie jaarverslag be-
stuur)

10. Meerjarenplan (zie website)

11. Rondvraag

12. AÍsluiiing

Aanwezig (volgens presentieliist): Bas Boer-
man , Nico Dekker,Jaap Tromp, Herman de
Heer, Leo van Beest, Rien Melis, Hugo van der
Slot,Theo Muusse, Anne Hueber, Hans van
Stijn, Eeíie van Stijn, Karin Uilhoorn, Ep van
Hijun, JoÍdi Strijdhorst, Ruud de Man, Hans
Meulenbelt,Petet Krijnen, Frank Baardman, Els
Prins, Ben Prins, Dolf Ramaker, Peter Hoppen-
brouwen, Ria Vogels, Koos Middelkamp , Mari-
an Schut, Kees Goudsmits, Arthur van Dulmen,
David Tempelman, Rob SchrijvershoÍ, Antoine
van der Heijden, Jetty Keegstra, Thamara Hes-
selink, Fam. Zeegers, Hans Schinkel, Bram
Kuijper, Bram Koese, Joachim van der Valk,
Gerl Veurínk, Arjen Drost,Ronald Reuderink,
Gerard Abbingh, Rob van de Haterd, Victor
Mensing, Peer Busink, Ernst-Jan van Haaí
ten,Justen van Dukze,Peter de kqaker, Marten
van Bracht, Marcel Wasscher, Geert de Knijf,
Karin Verspui, Tineke Kramer,Ad Mol, Kina
Mekkes-de Jonge, Harry Mekkes, Jan -Joost
Mekkes, Tjeerd du Bois, Sebastiaan Moedt,
Rombout de Wijs, Marijke Roos, Paul Schrij-
vershof, Peter van Veelen, Daphne Flierman,
Ewoud van de Ploeg, Henk Bunjes, Peter Gee-
ne, Job Teeuwen, Ton Elzerman, David Scar-
se, Mathtijs Courbois, Marjan Peterse, Tieneke
de Groot, Michiel van de Weide. Weia Rein-
boud, Jaap Bouwman, Dick Groenendijk,Menno
Hornman, Peter de Knijff, Johan van 't Bosch,

Eus van der Burg, Harm Niesen, Roelof Jan
Koops,Vincent Kalkman, Willem-Jan HoeÍfna-
geL Douwe Schut , Robeft Ketelaar, Eveft Rui-
ter, René Manger.

Atwezig met kennisgeving: Evelien Cone-
mans, Frank Bos, André Hospers

1. Opening

om 1 1:55 uur. De voorzitter heet de aanwezioe
leden welkom.

2. Mededêlingen
De KNNV Libellenwerkgroep Zuid-
Kennemerland bestaat l0 jaar en heeft dit jaar
een speciaal programma gemaakt waarbij ie-
dereen welkom is.

Voor opmerkingen uit de zaal is nu een inter-
ruptiemicroÍoon aanwezig.

3, Notulen ALV van 31 maari 2007
Job Teeuwen merkt op dat hij niet degene was
die de vraag over de Postbank had gesteld,
maar Rob van de Haterd. Willem-Jan
(penningmeester) merkt naar aanleiding hier-
van op dat de ASN rekening aangevraagd is,
maar dat het proces langer duurt dan wenselijk
is omdat eerst de gegevens van het NVL be-
stuur bij de Kamer van Koophandel geactuali-
seerd worden. De notulen zrln vastgesteld en
de notulist wordt bedankt.

4. Financieel verslag.
Willem-Jan HoeÍÍnagel geeÍt een toelichting
m.b.v. PowerPoint. Het vermogen van de vere-
niging is in 2007 gedaald door de inhaalslag
voor de vervaardiging van de Brachytrons en
door het niet versturen van acceptgirokaarten
zijn de inkomsten van de contributie € 1600
lager uitgekomen. De Paedisca DVD is bekos-
tigd uit de post Jubileum. De subsidies van de
Noordse winterjuÍfer Brachytron moeten nog
ontvangen worden. Het eigen vermogen zal in
2008 € 8100 bedragen. Dê doelstelling is om
het eigen vermogen uiteindelijk op € 10.000 te
hebben. De aanwezige leden gaan akkoord
met deze doelstelling.

5. Verslag kascommissie
De kascommissie heeft de Íinanciële stukken
ingezien en in orde bevonden en stelt de verga-
dering voor het bestuur decharge te verlenen,
wat door de aanwezige leden wordt overgeno-
men. Karin Uilhoorn en Rob van de Haterd wor-
den bedankt voor hun werk als kascommis-
sie. Michiel van de Weide zal in de kascom-
missie zitting nemen evenals Karin Uilhoorn.
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Job Teeuwen is reserve.

6. Begroting voor 2008
De Vermogenspositie is dusdanig dat contribu-
tieverhoging nodig is. De inhaalslag van de
Brachytron is in 2007 in gang gezet. Voor de
Íinanciering is aanspraak gemaakt op de finan-
ciële reserve. Aangezien de Brachytron een
belangrijke Íactor is in de begroting geeft Ro-
bert Ketelaar (hoofdredacteuÍ Brachytron) een
toelichting over de toekomst plannen. Het tiid-
schriÍt zal voortaan in kleur worden uitgebracht
en regelmatiger verschijnen. Ook zullen vaste
rubrieken worden opgenomen en wordt elk
nummer dikker. Consequentie is dat de kosten
zullen stijgen. Willem-Jan geeft aan dat de kos-
ten voor de Brachytron in kleur 80 % hoger zul-
len worden en dat dê contribuiie van 13 euro
uiteÍndelijk naar 26 euro zal moeten gaan om
geheel kostendekkend te werken.

Evert (voorzitter) stelt voor om punt 9
(coniributieverhoging) van de vergadering nu te
bespreken. Het bestuur stelt het volgende voor:

1 ,Het jaarlijkse bedrag dat wordt ontvangen van
De Vlinderstichting en EIS Nedeíand te verho-
gen.

2.Door ledenwerving meer Íinanciële middelen
te verkrijgen. Met de komende actualisatie libel-
lenatlas (Brachytron) wordt in een grote oplage
naar alle waarnemers in Nederland een NVL
flyer meegezonden.

3.Contributie stapsgewijs van € 13 naar € 20 te
verhogen. Vraag Gerard Abbingh: Wanneer je
het contributiebedrag vergelijkt met buitenland-
se llbellenorganisaties is € 20 euro laag te noe-
men. Waarom verhogen we niet gelijk naar €
20 in plaats van stapsgewijs?

Reacties uit de zaal:
DolÍ RamakeÍ: stelt voor de NVL NieuwsbrieÍ
per e-mail te verzenden om de kosten te verla-
gen. Het bestuur zal dit bespreken.

Job Teeuwen: ls de Postcodeloterij geen goede
sponsor? Antwoord Vincent Kalkman: De Post-
codeloterij geeft voor verenigingen in dit situa-
ties geen geld. Tevens merkt hij op dat een
NVL NieuwsbrieÍ via internet niet goed gelezen
wordt en is het wellicht beter om het aantal
'papierennieuwsbrieven per jaar van vier naar
twee terug te brengen om een besparing te be-
retKen.

Tot slot wordt er vanuit de zaal verzocht om het
bedrag voor jeugdleden laag te houden. Het
bestuur vraagt goedkeuring aan de aanwezigen
voor de onderstaande contributieverhoging

5

vanaÍ 2008:

Leden: van € 13 naar € 20
Jeugdleden: van € 7 naar € 10
Leden Buitenland: van € 18 naat €22.

De aanwezige leden gaan akkoord met dit
voorstel.

7. Vaststelling BestuursveÍslag
Evert geeÍt een toelichting op het Bestuursver-
slag van 2007. Het Bestuursverslag wordt vast-
gesteld. VictoÍ Mensing: zou meer willen weten
over de ledenontwikkeling van de aÍgelopen
jaren. Antwoord Willem-Jan: De vereniging is
van 150 leden tijdens de oprichtjng gegroeid
naaí 425 leden. Er is sprake geweest van een
gestage groei. Dit onderwerp zal in een komen-
de NVL NieuwsbrieÍ nader worden toeoelicht

8. Bestuursbêleid
Evert geeft aan dat dê samenwerking met De
Vlinderstichting en EIS Nederland zal worden
verstevigd. Het aantal regionale werkgroepen
zal worden bevorderd en een nieuw concept-
meerjarenplan zal worden gepresenteerd. Ver-
der zal de NVL zich meer op het buitenland
(Belgiê, Duitsland) richten.

9. Vaststelling NVL Richtliinen

Enkele mensen hebben schriftelijk gereageerd
op de Richtlijnen zoals die opnieuw door Wil-
Iem-Jan zin opgesteld en gepubliceerd in de
NVL NieuwsbrieÍ. De bedoeling is dat in deze
vergadering gestemd zal worden oÍ de leden
zich wel oÍ niet willen conformeren aan de oD-
gestelde Bichtlijnen.

Vincent Kalkman merkt op dat het voor hem
belangrijk is dat er de mogelijkheid blijÍt om li-
bellen te verzamelen en dan vooral in het bui-
tenland. Voor goêd onderzoek moet je verza-
melen. Om dit te leren zul je mensen in NedeÍ-
land de mogelijkheid mogen geven om te van-
gen. Het NVL bestuur is tegen het verzamelen
van libellen in Nedeíand. Vincent pleil voor een
paar kleine aanpassingen voor het vangen van
libellen in het buitenland en komt binnenkort
met een voorstel hiervoor. Het NVL bestuur
wijst erop dat het 'richtlijnen' betreÍt en dat een
ieder een bepaalde vrijheid heeÍt.

Rob van de Haterd: Onderzoek naar libellen bij
waterschappen gebeurt meestal door het van-
gen en determinatie van larven.

Tim Termaat Tekstuele aanpassing; Op pagina
12 bij "BeÍacht grote terughoudendheid ... het
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woord 'doorgeven' te verwijderen.

Marian Peterse: zou graag het woord
'exemplaar' vervangen zien door 'individu'.

Uitkomst na het stemmen van de aanwezigen
in de zaal: Het stuk over de Richtlijnen voor
ÍotograÍeren en onderzoeken van libellen wordt
na stemming aangenomen. Hel voorstel van
Vincent Kalkman zal worden gepubliceerd alvo-
rens het in de delinitieve versie van de Richtlii-
nen zal worden geplaatst.

1 0. Bestuursverkiezing
Willem-Jan (penningmeester) is herkiesbaar
(sinds 2005) maar blijft aan. René Manger
treedt aÍ als secretaris (sinds 2003) en wordt
namens het bestuur door Eveft Buiter en Ro-
bert Ketelaar bedankt voor zijn taak als secreta-
ris. Vervolgens worden twee nieuwe bestuurs-
leden voorgedragen en bij acclamatie geïnstal-
teero.

Secretaris: Thamara Hesselink
Contaclpersoon VS/ElS: Theo l\4uusse

De Íunctie van activiteitêncoórdinator is nog
vacant. Niemand uit de zaal meldt zich voor
deze Íunctie.

1 1. Rondvraag
Vincent Kalkman: ln 2OO7 zijn 25 mensen op
het libellenkamp in Boemeniè geweest. Dit jaar
wordt er een internationaal libellenkamp geor-
ganiseerd op Sardiniè (ltaliê). Een epistel daar-
over wordt onder aanwezigen uitgedeeld.

Job Teeuwen vraagt oÍ het betalen van de bui-
tenlandse libellenbladen nog via de NVL wordt
gedaan. Willem-Jan: Tegenwoordig worden
voor buitenlandse betalingstransacties door de
banken geen kosten meer in rekening gebracht
en daarom zullen de leden hun betalinqen
voortaan zelÍ moeten regelen.

Sluiting. Om 1 3:00 uur sluit de voorzitter de
vergadering.

Verslag: René Manger

Jaarverslag 2008 NVL-Bestuur

Algemeen
In tegenstelling tot 2007, het jubileumjaar, was
2008 een vrij rustig jaar. Tijdens de algemene
ledenvergadering moesten wel lwee knopen
worden doorgehakt. De ene betroÍ de richtlijnen
ten aanzien vangen en verzamelen van libellen
en de andere betroÍ de verhoging van de conlri-
butie. Het bestuur is tevreden over het resul-
taat. Met dank aan alle aanwezioe leden. De

opkomst tijdens de studiedag en de alv was
goed, zil het wat minder dan in 2007 (het jubile-
umlaar).

Helaas moest Adrian Parr als gastspreker veÊ
stek lalen gaan. Gelukkig had hij wel voor een
goed alternatieÍ gezorgd met een door hem zelÍ
ingesproken powerpoinlvoorstelling. De overige
lezingen en presenlaties waren ook van hoog
niveau en de sÍeer was als vanouds ontsDan-
nen en gezellig.

Na het jubileum zijn we ons weer gaan richten
op de toekomst. Dat moest ook wel, want het
meerjarenplan 2004 - 2008 liep ten einde. In-
middels heeft een nieuw meerjarenplan het licht
gezien. Dit plan (meeriarenplan 2009 - 2013) is
te downloaden oD onze site. Het staat vol van
ambitieuze plannen en als bestuur zijn we bij-
zonder nieuwsgierig naar de reacties van de
leden.

ln 2008 is de NVL via diverse media weer on-
der de aandacht geweest, er zijn diverse excur-
sies georganiseerd en er verschenen weer
goed gevulde nieuwsbrieven en brachytrons.

Het ledênaantal is behoorlijk gestegen en daar-
door steeg ook de NVL weer een plaatsje op de
ranglijst van Vara's Vroege Vogels. Dat laatste
is een volstrekt onbelangrijk gegeven afgezet
tegen het feit dat er een vrij grote groep leden
is die verzuimd de contributie te betalen. Een
fenomeen waar veel verenigingen mee te kam-
pen, maar daarom niet een mindere zorg.

Bij deze roept het bestuur al haar leden op om
hier aandacht aan te schenken. De NVL pro-
beert op alle Íronten een kwaliteitsslag te ma-
ken (zie ambities in meerjarenplan) en heeÍt dat
in de aÍgelopen jaren ook waargemaakt
(Brachytron), maar kan daarbij niel zonder de
steun van haar leden.

Samenstelling bestuur
Het bestuur was in 2008 als volgt samenge-
steld:

Voorzitter
Evert Ruiter (sinds 2003, herkozen 25.03.06,
aÍtredend in 2009. herkiesbaar)
Secretaris
Thamara Hesselink (sinds 2008, aÍtredend in
2011)
Penningmeester
Willem-Jan HoeÍÍnagel (sinds 2005, herkozen
in 2008, aftredênd in 2009, niet herkiesbaar)
Bestuurslid Íedactie
Robert Ketelaar (sinds 2004, herkozen 3.1.03.
2007. aÍtredend in 2010)
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Jeugdbondsvertegenwoordiger
Douwe Schut (sinds 2006, aÍtredend in 2009,
niet herkiesbaar)
Waarnêmingen coórdinator
Vacant

Tijdens de ALV op 29 maart 2008 is Thamara
Hesselink aangetreden als de nieuwe secreta-
ris. Zij heett de Íunctie over genomen van Be-
né Manger, waarbij de taken zorgvuldig zijn
overgedragen. De voornaamste taak van de
secretaris is het contact tussen het besiuur en
de leden sturen en te notuleren ti.idens de
(bestuur) vergaderingen. Na de ALV is het be-
stuur tijdens twee vergaderingen samengeko-
men en er is in de lussentijd veelvuldig e-mail
contact geweest om lopende zaken te bespre-
ken en/oÍ om gezamenlijk als bestuur beslis-
singen te nêmen.

Tijdens de ALV van 14 maart 2009 zullen zo-
wel de huidige penningmeester als de jeugd-
bondsvertegenwoordiger aÍtreden. Beide per-
sonen zijn niet herkiesbaar.
Het bestuur wil voor het invullen van deze
Íuncties respectievelijk de volgende personen
voordragen: Allart Kooiman en Matthijs Cour-
bois. Zonder tegenkandidaten (graag aanmel-
den voor 1 maart) zullen beide personen tij-
dens de ALV van 14 maart worden geïnstal-
leerd. Wanneer er legenkandidaten zijn dan

Rekening van Baten en Lasten 2008

Barcn
Subsrdres
Contn butie
Verkoop
Rente

zal er tijdens de ALV over de kandidatuur wor-
den gestemd.
Ook de voorzitter is aftredend in 2009. In prin-
cipe stelt de voorzitler zich herkiesbaar.
Mochten zich leden voor deze functie kandi-
daat willen stellen, dan kunnen zij dat kenbaar
maken voor 1 maart 2009.

Financiën
Over het boekjaar 2008 is een winst gêboekt
van € 1 510,-

Zoals reeds aangegeven in het algemene deel
(zie boven) loopt het voor wat betreft de inning
van de contributie niel naar believen. Deson-
danks is de verwachting dat het (na een herin-
neringsactie) wel goed zal komen. ln verband
met een aantal bijzondere uitgaven van Bra-
chytron (zie verdeÍop in dit verslag), zijn er
meer subsidies verworven. Daarnaast hebben
deze uitgaven er toe geleidt dat er behoorlijk
wat extra verkoop is geweest. In verband met
het Íeit dat de nota voor 2007 van het Ecodro-
me pas in 2008 is betaald, lijken de kosten
voor de studiedag veel hoger dan ze in werke-
lijkheid zijn. Het bedrag zoals genoemd bij
'periodieken' valt hoger uit in verband met een
Íoutieve betaling. Dit is inmiddels gecorrigeerd.
De begroting voor 2009 wordt gepresenteerd
door Willem Jan Hoeffnagel tijdens de ALV op
14 maart.

LasÍen
BeStUUr

Studiedag
Pen odreken
Activiteiten

Betaalde rente

Winst+^reflies-
Íotaal

€ 507,67
€ 1 662.75

€ 14.837.33
€ 312.71

€ 0.08

€ 1.510.67
€ 18.83Í,21

€ 5.954.54
€ 8.850.34
€ 4.011.49

€ 14.84

Totaal

Ovenicht rekeningen
KAS
Postrekenrng
Piusrekening
ASN bank
Totaal

Balans 2008

Actíva
lnventans
Nog te ontvangen
Kas
Postrekenrng
Plusrekenrng
ASN Bank
Totaal

€ í8.831,21

€000
€ 1 578.03

€ 15.05
€ I 070.00

€ 10.663,08

2008
€ 0.00
€ 0.00
€ 0.00

€ 1 578.03
€ 15.05

€ I 070.00
€'t0.663,08'

2007
€ 0.00
€ 0.00
€ 0.00

€ 4 7 44.20
€ 4 408.21

€ 0.00
€ 9. t 52,41

Passlva
Schulden

2008 2007
€ 0.00 € 0.00

Eigen vernogen
Totaal

€ 10.663 08 € I 152 41
€ 10.663.08 C 9.152.41



Brachytron
Het jaar 2008 was voor Brachytron en de re-
dactie van Brachytron een bewogen jaar waarin
heel veel is gebeurd. Twee redactieleden ver-
lieten na een zeer lange staat van dienst de
redactie. Rob van de Haterd heeft acht jaargan-
gen de vormgeving van Brachytron voor zijn
rekening genomen.

Veel uurtjes in de avonden, soms onder enige
stress, maar altiid lukte het Rob weer om de
Brachytron netjes en leesbaar bij de leden te
brengen. Zijn vormgevingstaken zijn overgeno-
men door René Manger. Ook Karin Uilhoorn is
na acht jaargangen gestopt met haar redactie-
werk.

Karin is gedurende al die jaren een constante
en zeer belangrijke Íactor in de redactie ge-
weest. Altijd consciëniieus, altijd scherp, en
altijd bereid om een auteur te helpen bij het
schrijven. De redactie zoek nog naar een erva-
ren redacteur als vervanging voor Karin.

De redactie en het bestuur van de NVL willen
Rob en Karin ook op deze plaats heel hartelijk
bedanken voor hun inzet!

De redactie heeÍt in 2008 verdere stappen ge-
zet om Brachytron samen met de Libellenvere-
niging Vlaanderen uÍt te geven. Daarvoor zijn
gesprekken gevoerd met een delegatie uit
Vlaanderen en ligt er momenteel een blauw-
druk klaar. Op het moment van schrijven van dit
jaarverslag is er inhoudelijk overeenstemming
om hiermee door te gaan, maar bepalen de
Íinanciële mogelijkheden de wijze waarop de
nieuwe Brachytron eruit komt te zien.

In het aÍgelopen jaar verscheen 1 nummer van
Brachytron, maar dit was wel een driedubbeldik
nummer in kleur met een actualisatie van de
verspreiding van de Nederlandse libellen. Dit
nummer is tot stand gekomen door een ÍinancF
ele bijdrage van De Vlinderstichting en EIS-
Nederland, waarvoor grote dank. Op dit mo-
ment loopt het verschijnen van Brachytron één
jaargang, oÍwel twee nummers achter. Dit heeft
diverse oorzaken, tijdgebrek binnen de redactie
is daarvan de belangrijkste. Beide nummers
zijn overigens redelijk ver gevorderd zodat ze
snel (vèàr de zomer) moeten kunnen verschij-
nen.

NVL-Nieuwsbrief
De NVL-NieuwsbrieÍ is aÍgelopen jaar drie maal
uitgekomen. Voor het decembernummer was
zo weinig kopij aangeleverd, dat de redactie en
het bestuur besloten hebben deze vierde
nieuwsbrief niet uit te brengen. De overige

nieuwsbrieven zijn, soms met een kleine vertra-
ging, verstuurd naar de leden. De redactie van
de NvL-NieuwsbrieÍ valt op dat de inzending
van kopij sterk wisselt. Om toch plezier te blij-
ven houden aan het maken van de nieuwsbrief
roept de redactie dan ook op om nieuwtjes en
weetjes (hoe klein ook) door te sturen aan de
redactie(zie coloÍon).

Website
In 2007 is de webslte libellen.org vernieuwd
naar brachytron.nl. Toch is Libellen.org naast
brachytron.nl nog steeds operationeel (zie jaar-
verslag 2007). Nieuw is dat de píovider de op-
slagcapaciteit van brachytron.nl elk jaar met 1

Gigabite gratis verhoogt. Dit betekent dat bra-
chytron.nl in de toekomst geen opslagcapaci-
teit problemen zal kennen.

ln 2007 zijn alle NVL nieuwsbrieven op de web-
site geplaatst. In 2008 zijn alle oude Brachytron
artikelen (108 stuks) als PDF Íile op de website
geplaatst.

Evenals in 2007 werd in 2008 de NVL website
gemiddeld per maand ruim 600 maal bezocht.
Sinds 2006 waren ongeveer 80 70 van de be-
zoekers van brachytron.nl afkomstig uit Neder
land. De overige bezoekers kwamen uit 62 lan-
den. wàarvan 90% uit Eurooa.

Jaar Bezoekers

2006 (vanaf okt) 939

2Qg7

2008

Views

1.474

8.502 13.448
7.988 13.473

Contact met de leugdbonden
In 2008 is het contact me zowel NJN als JNM
minder intensief geweest als de jaren daarvoor.
De structuur is echter onveranderd gebleven,
het contact verloopt via één vast contactper-
soon per bond. De vraag naar kennis is vanuit
de beide jeugdbonden onveranderd en de be-
langrijkste reden voor het onderhouden van
contacten. Helaas is het aantal mensen dat
vanuit de NJN/JNM zich aanmeld gering. De
NVL heeÍt haar activiteiten aangekondigd via
de kanalen van beide jeugdbonden. Zo heeft de
aankondiging van de libellenstudiedag en ex-
cursies in zowel de AMOEBA als de TRIAS
gestaan. Voor de komende jaren wordt getracht
het contact tussen de NVL en de NJN en JNM
vast te leggen in het Meerjarenplan. Hierin zijn
de minimale doelstelling opgenomen die per
jaar gerealiseerd dienen te worden. Het belang-
rijkste is om de NVL bekend te maken en te
houden. Aanvullend kunnen (gezamenlijke)
activiteiten zoals excursies, lezingen en work-
shops gehouden worden.
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